
1 

 

Protokół Nr XLIV/2014 

 XLIV sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 30 października 2014 r. 

BR.0002.9.2014 

XLIV Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00 Przewodnicząca Rady 

Powiatu Krystyna Kralkowska.  

Przewodnicząca Rady Powiatu oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 

uczestniczy 16 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi dotyczące protokołu XLII 

sesji Rady Powiatu z dnia 25 września 2014 r.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie przyjęcie w/w protokołu. 

Wynik głosowania: „za” – 16 - jednogłośnie. 

Protokół XLIV sesji z dnia  25 września 2014 r.  został zatwierdzony. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła porządek sesji:  

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 

2. Przyjęcie przez Radę protokołu XLIII sesji z dnia 25 września 2014 r.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 

5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 

6. Informacja Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na obszarze powiatu 

giżyckiego. 

7. Informacja o realizacji zadań oświatowych oraz o naborze do szkół i wynikach 

nauczania na podstawie wyników egzaminów maturalnych i zawodowych.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na współdziałanie z Gminą Miejską Giżycko 

w zorganizowaniu pozaszkolnego punktu katechetycznego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych w Powiecie Giżyckim w latach 2011-2018. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków z PFRON 

w 2014 r.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg powiatowych w Powiecie Giżyckim.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub 

innych obiektów pływających.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdu z drogi i jego 

parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia 

od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2014. 

15. Informacja Przewodniczącej Rady Powiatu oraz Starosty Giżyckiego w sprawie 

złożonych oświadczeń majątkowych za rok 2013. 

16. Informacja Wojewody Warmińsko – Mazurskiego oraz Naczelnika Urzędu 

Skarbowego w Giżycku i w Kętrzynie w sprawie złożonych oświadczeń 
majątkowych za rok 2013 oraz na dwa miesiące przed końcem kadencji. 

17. Sprawozdanie z realizacji rocznego planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu za rok 2014. 

18. Podsumowanie pracy komisji stałych Rady Powiatu za okres kadencji. 

19. Podsumowanie pracy Rady Powiatu za okres kadencji. 

20. Sprawy różne. 

21. Uroczyste zamknięcie ostatniej sesji IV kadencji. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu K. Kralkowska zwróciła się do radnych o ich wnioski i uwagi 

dotyczące porządku obrad. 

Uwag i wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu przystąpiła do realizacji porządku obrad. 

Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 

Starosta M. Drzażdżewski powiedział: 

1. Spotkaliśmy się z byłym Prezesem spółki „Szpital Giżycki” K. Bestwiną, aby 

podsumować naszą wspólną pracę. Poprzedni rok był zupełnie niezły. Potem 

odbyliśmy spotkanie z nową p. Prezes Anettą Gaweł, która w zarysie przedstawiła 

swoje plany względem szpitala. W poniedziałek jestem umówiony z nią na dłuższą 
rozmowę, gdyż niepokojąca strata wynikająca z nadwykonań, za które nie zapłacił 

NFZ, a ile zapłaci i kiedy, a także o innych sprawach. 

2. Powierzyliśmy Powiatowy Ośrodek Rozwoju Edukacji dyrektorowi – Bożenie 

Giedziuszewicz. Dziś zatwierdziliśmy arkusz organizacyjny. 

3. Sprawy gospodarki gruntami – próbowaliśmy sprzedać jedną z dwóch działek przy ul. 

1 Maja, ogłosiliśmy sprzedaż, zgłosili się spadkobiercy osoby uprawnionej i z nimi 

negocjowaliśmy. Był umówiony akt notarialny, ale 3 bracia zrezygnowali. 

Ogłosiliśmy sprzedaż ponownie i wyznaczyliśmy datę do 17 grudnia. 

4. Rozpoczęliśmy działania dotyczące zamiany działek w Bogacku z jednym 

z właścicieli sąsiadującymi, po to, żeby uzyskać lepszy dojazd do działki. 

5. Przygotowuje remont i przebudowę byłej stołówki CKU na bibliotekę pedagogiczną 
i salę kształcenia nauczycieli. 

6. Ustaliliśmy priorytety na 2015 r. współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

7. Reaktywowała się Lokalna Grupa Turystyczna „Mazury”, do nas zwrócono się 
o zgodę na wykorzystywanie do tej działalności jednego pokoju w budynku przy ul. 

Wyzwolenia. Podjęliśmy taka uchwałę, będzie to nasz udział do tej grupy. 

8. W konkursie „Innowacyjny Samorząd” , zorganizowanym przez Komisję Samorządu 

Terytorialnego i Polityki Regionalnej oraz Związku Powiatów Polskich, Powiat 

Giżycki został laureatem w kategorii „Sport i Turystyka”.  

9. W dniach 24 października do 30 listopada 2014 r. prowadzone będzie w Starostwie 

Powiatowym w Giżycku badanie satysfakcji klienta. Prosimy o wypełnienie ankiety, 

Państwa opinie służyć będą podniesieniu jakości świadczonych usług i pozwolą nam 

stale doskonalić jakość pracy Starostwa Powiatowego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła radnych o pytania do Zarządu. 

Spraw i pytań do Zarządu nie zgłoszono. 

 

Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 

M. Kaczorowska zgłosiła, że na budynku sklepu „Batory”, w którym jest apteka, nie ma 

numeracji. Poza tym z tyłu budynku jest miejsce parkingowe dla niepełnosprawnego – napis 

jest na ziemi, ale nie ma znaku stojącego. 

Innych wniosków i pytań  nie zgłoszono. 

  

Ad. 6. Informacja Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na obszarze 

powiatu giżyckiego. 

Informacja stanowi załącznik nr  3 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o pytania i uwagi dotyczące 

Informacji. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, iż Informacja Inspektora Ochrony 

Środowiska o stanie środowiska na obszarze powiatu giżyckiego została przyjęta przez 

Radę Powiatu bez uwag. 
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Ad. 7. Informacja o realizacji zadań oświatowych oraz o naborze do szkół i wynikach 

nauczania na podstawie wyników egzaminów maturalnych i zawodowych.  

Informacja stanowi załącznik nr  4 do protokołu. 

Dyrektor Powiatowego Zespołu Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych Kazimierz 

Ambroziak przedstawił prezentację obrazującą powyższy temat. 

Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o pytania i uwagi dotyczące 

Informacji. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, iż Informacja realizacji zadań oświatowych 

oraz o naborze do szkół i wynikach nauczania na podstawie wyników egzaminów 

maturalnych i zawodowych  została przyjęta przez Radę Powiatu bez uwag. 
 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na współdziałanie z Gminą Miejską Giżycko 

w zorganizowaniu pozaszkolnego punktu katechetycznego. 

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

Pastor Kościoła Zielonoświątkowego Zbór Jezusa Chrystusa w Giżycku zwrócił się 
z wnioskiem o zorganizowanie pozaszkolnego punktu katechetycznego dla uczniów religii 

Kościoła Zielonoświątkowego uczęszczających do szkół, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Miejska Giżycko i Powiat Giżycki. 

Zgodnie z § 2 ust. 3 rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 14 kwietnia 1992 r. 

w sprawie warunków i sposobu organizowania nauki religii w szkołach publicznych (Dz. U. 

z 1992 r., Nr 36, poz. 155 z późn. zm.), jeżeli w grupie międzyszkolnej lub w pozaszkolnym 

punkcie katechetycznym uczestniczą uczniowie szkół prowadzonych przez różne organy, 

organy te ustalają, w drodze porozumienia, zasady prowadzenia grup lub punktów 

katechetycznych. Nauka religii odbywać się będzie w pomieszczeniach Kościoła, natomiast 

nauczyciel będzie zatrudniony przy Zespole Szkół Nr 1 w Giżycku. Liczba grup uczniów 

szkół uczęszczających na zajęcia będzie ustalana corocznie w arkuszu organizacyjnym 

Zespołu Szkół Nr 1 w Giżycku na podstawie oświadczeń dotyczących uczestnictwa 

w zajęciach religii przedkładanych w szkołach, do których uczęszczają uczniowie. Zawarcie 

stosownego porozumienia zostanie poprzedzone podjęciem niniejszej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 

Komisja  Edukacji, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisje Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego zapoznały się, ale nie 

opiniowały projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 14, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się „ – 2 osoby. 

Uchwała Nr XLIV.252.2014 w sprawie zgody na współdziałanie z Gminą Miejską Giżycko 

w zorganizowaniu pozaszkolnego punktu katechetycznego została podjęta – stanowi 

załącznik nr  5 do protokołu. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych w Powiecie Giżyckim w latach 2011-2018. 

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały. 

W Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Giżyckim 

w latach 2011 – 2018, przyjętej uchwalą Nr IV/28/2011 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 

27.01.2011r., zmienionej uchwałą Nr XVIII.110.2012 z dnia 31.05.2012r. w Części IV 

Identyfikacja Najważniejszych Problemów Społecznych Powiatu oraz w Części V 

Harmonogram Strategii wprowadza się zmiany polegające na uwzględnieniu w Strategii 

zagadnienia pieczy zastępczej, w związku z wejściem w życie ustawy z dnia 9 czerwca 2011r. 

o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej (Dz. U. z 2013 r., poz. 135 ze zmianami). 

Zmiany wprowadzono w celu dostosowania Strategii do obowiązujących przepisów.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 

Komisje Spraw Społecznych, oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

Komisja   Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIV.253.2014 w sprawie zmiany Powiatowej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych w Powiecie Giżyckim w latach 2011-2018 została podjęta – 

stanowi załącznik nr  6  do protokołu. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków z 

PFRON w 2014 r.  

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały oraz pozytywną opinią 

Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych: 

Zmiana uchwały Nr XXXVII.217.2014 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 27 lutego 2014 r. 

związane jest z koniecznością efektywnego wykorzystania środków PFRON we wszystkich 

działach. Proponowane przesunięcia wynikają z konieczności zabezpieczenia ich w dziale 

przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze w związku z bardzo dużym zapotrzebowaniem 

osób niepełnosprawnych. Dlatego też proponujemy przesunięcie niewykorzystanych środków 

na ten cel z działów: rehabilitacja zawodowa oraz rehabilitacja społeczna w zadaniu – 

dofinansowanie sportu, kultury, rekreacji i turystyki osób niepełnosprawnych. 

Opinia Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych stanowi załącznik nr 7 A 

do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 

Komisje Spraw Społecznych, Komisja Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIV.254.2014 zmieniająca uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 

z PFRON w 2014 r. została podjęta – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg powiatowych w Powiecie Giżyckim.  

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

uchwała jest realizacją podjętej uchwały Rady Powiatu Nr XLIII.248.2014 w sprawie 

kierunków działania Zarządu Powiatu w Giżycku dotyczących działalności w zakresie 

telekomunikacji oraz podpisanego listu intencyjnego w sprawie Planu Cyfrowego 2025 dla 

Warmii i Mazur. Podjęte działania mają na względzie zapewnienie warunków rozwoju 

społeczeństwa informacyjnego w województwie warmińsko- mazurskim, poprzez 

zapewnienie dostępu do szerokopasmowego Internetu, zapewnienie i rozwój usług opartych 

na technologiach informacyjno- telekomunikacyjnych oraz zapewnianie i rozwój kompetencji 

cyfrowych mieszkańców, instytucji i przedsiębiorstw. Powiat Giżycki realizując podjęte 

ustalenia w podpisanym liście intencyjnym wyraził wolę m.in. podjęcia uchwały w sprawie 

obniżonych stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na cele niezwiązane z potrzebami 

zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego w zakresie infrastruktury „ostatniej 

mili”, jako wkład we wspólną realizację Planu Cyfrowego 2025 dla Warmii i Mazur, 

zwłaszcza na rzecz lokalnej społeczności. Infrastruktura „ostatniej mili” obejmuje 

infrastrukturę telekomunikacyjną pomiędzy węzłem telekomunikacyjnym, w którym 

oferowana jest usługa hurtowego dostępu do Internetu lub węzłem telekomunikacyjnym 
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regionalnej sieci szerokopasmowej a użytkownikiem końcowym. Przedkładana uchwała 

w przedmiocie obniżenia opłat nie zwiera żądnych ograniczeń podmiotowych , jedynym 

warunkiem będzie przedmiot działania tj. infrastruktura „ostatniej mili”. Nie będzie więc 

spełniona przesłanka selektywności(podmiotu), niezbędna do wystąpienia pomocy publicznej. 

Rada Powiatu, jako właściwy organ w drodze uchwały, ustala dla dróg, których zarządcą jest 

Powiat Giżycki wysokość stawek opłaty za zajęcie 1 m2 pasa drogowego, zgodnie z ustawą 
o samorządzie powiatowym (art. 12 pkt 7) i ustawą o drogach publicznych (art. 40 ust.8). 

Przedkładana uchwała powiela wysokości opłat z uchylanej uchwały nr XIX/117/2008 za 

zajęcie pasa drogowego, które zostały określone w pkt I-V załącznika do niniejszej uchwały 

na dotychczasowych zasadach. Natomiast stawki opłat za zajęcie pasa drogowego od pkt VI 

do pkt IX załącznika określają obniżone stawki opłat w zakresie „ostatniej mili”. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisje Spraw Społecznych, Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznały się, ale nie 

opiniowały projektu uchwały.  

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVI.255.2014 w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg powiatowych w Powiecie Giżyckim została podjęta – stanowi załącznik  

nr  8 do protokołu. 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

statku lub innych obiektów pływających.  

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

W dniu 01 stycznia 2012 r. weszła w życie ustawa z dnia 18 sierpnia 2011 r. 

o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach wodnych (Dz. U. z 2011 r. Nr 208, 

poz. 1240 z późn. zm.). Ustawa ta stanowi, że usuwanie statków i innych obiektów 

pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu oraz prowadzenie 

strzeżonego portu lub przystani lub parkingu strzeżonego należy do zadań własnych powiatu. 

Starosta realizuje te zadania przy pomocy powiatowych jednostek organizacyjnych lub 

powierza ich wykonanie zgodnie z przepisami ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. – Prawo 

zamówień publicznych (Dz. U. z 2013 r., poz. 907, z późn. zm.). Opłaty za usunięcie i 

przechowywanie statków i innych obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na 

terenie powiatu giżyckiego stanowią dochód własny powiatu. Wysokość tych opłat ustala 

corocznie Rada Powiatu w drodze uchwały na podstawie art. 31 ust. 1 ustawy z dnia 18 

sierpnia 2011 r. o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach wodnych (Dz. U. z 

2011 r. Nr 208, poz. 1240, z późn. zm.). 

Wysokość tych opłat nie może być wyższa niż maksymalna kwota opłat wskazana w art. 31 

ust. 2 ww. ustawy. Maksymalne stawki opłat ulegają corocznej zmianie na następny rok 

kalendarzowy w stopniu odpowiadającym wskaźnikowi cen towarów i usług 

konsumpcyjnych w okresie pierwszego półrocza roku, w którym stawki ulegają zmianie, 

w stosunku do analogicznego okresu roku poprzedniego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisje Spraw Społecznych, Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznały się, ale nie 

opiniowały projektu uchwały.  

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
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Uchwała Nr XLIV.256.2014 w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

statku lub innych obiektów pływających została podjęta – stanowi załącznik nr  9 do 

protokołu. 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdu z drogi i jego 

parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia 

od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

Rada powiatu zgodnie z art. 130a ust. 6 ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. prawo o ruchu 

drogowym (Dz. U. z 2012 r., poz. 1137 z późn. zm.) ustala w drodze uchwały, wysokość 
opłat za usuwanie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokość 
kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

Na każdy rok kalendarzowy minister właściwy do spraw finansów publicznych ogłasza, 

w drodze obwieszczenia, w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej "Monitor 

Polski" maksymalne stawki opłat. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisje Spraw Społecznych, Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznały się, ale nie 

opiniowały projektu uchwały.  

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIV.257.2014 w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdu z drogi i jego 

parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od 

wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu  została podjęta – stanowi załącznik nr  10 do 

protokołu. 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2014. 

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Dochody i wydatki: 

Rozdz.60014 -dotyczy zwiększenia planu dochodów z opłat za zajęcie pasa drogowego 

i przeznaczenia ich na wydatki remontowe w Zarządzie Dróg Powiatowych (ZDP) oraz zmian 

w zakresie realizowanych zadań inwestycyjnych: 

1) przebudowa skrzyżowania ul. Wodociągowej z ul. Jagiełły – zmniejszenie planu o 234.694 

zł w zakresie dotacji z Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych (NPPDL), 

2) przebudowa dr. Ruda -Rydzewo-Jagodne w m. Rydzewo – zmniejszenie planu w związku 

z tym, iż zadanie nie uzyskało dofinansowania z NPPDL i nie będzie w tym roku 

realizowane, 

3) przebudowa dr.pow. nr 1736N w m. Pieczonki – zwiększenie o 26.000 zł z tytułu dotacji 

z Gminy Giżycko, 

4) zakup ciągnika do ZDP – zmniejszenie o 125 zł, jako nadwyżki planu po dokonanym 

zakupie. 

Rozdz.80130 i 80146 – dotyczy realizacji nowych projektów: 

1) „Zagraniczne praktyki szansą na rozwój kompetencji przyszłych pracowników branży 

gastronomiczno-hotelarskiej” (realizuje ZSZ), 

2) „Kształcenie zawodowe w Austrii” (realizuje ZSEiI). 

Rozdz. 80140 i 80147 – dotyczy porozumienia z Urzędem Marszałkowskim na 

dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa stołówki CKUPiDN na bibliotekę pedagogiczną” 

oraz bieżącego utrzymania Powiatowej Biblioteki Pedagogicznej, wchodzącej w skład 

Powiatowego Ośrodka Rozwoju Edukacji (PORE). 
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Rozdz. 85407 – dotyczy zwiększenia planowanych opłat za wynajem i dzierżawę 
pomieszczeń w Międzyszkolnej Bazie Sportów Wodnych oraz przeznaczenia ich na wydatki 

w tej jednostce. 

Wydatki: 

Głównym powodem proponowanych zmian jest zabezpieczenie środków na wynagrodzenia 

i pochodne w jednostkach oświatowych oraz na dotacje dla szkół niepublicznych, poprzez 

przesunięcia nadwyżek planu na niedobory planu, zarówno w ramach planu finansowego 

jednostek jak i między jednostkami. Po proponowanych zmianach plan dotacji dla szkół 

niepublicznych zostanie zwiększony o 202.170 zł. 

Ponadto: 

rozdz. 80102, 80105, 80111, 80134, 85401 i 85403 – dotyczy przesunięć między paragrafami 

na wniosek SOSW w związku z zabezpieczeniem środków na zakup kserokopiarki, 

niezbędnych mebli do pracowni. 

Rozdz. 85201 i 85204 – dokonuje się przesunięć w planie wydatków przeznaczonych na 

dotacje dla innych jednostek samorządu terytorialnego przekazywanych na podstawie 

zawartych porozumień w celu zabezpieczenia środków na pokrycie kosztów pobytu dzieci w 

rodzinach zastępczych. 

Rozdz. 85403 i 85407 – dotyczy przesunięcia niewykorzystanych środków w kwocie 3.860 zł 

z planu projektu pn. „Uczmy się od siebie” do planu projektu pn.”Rozszerzenie zakresu usług 

Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Rynie” z przeznaczeniem na odwodnienie terenu 

i wzmocnienie konstrukcji chodnika nad brzegiem jeziora. 

Rozdz. 85406 - dotyczy zwiększenia planu wydatków PORE o środki w kwocie 2.559 zł 

pochodzące z likwidacji wydzielonego rachunku dochodów Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej (PPP). 

Dokonuje się zmiany przeznaczenia zadania inwestycyjnego w kwocie 11.000 zł z: „Zakupu 

licencji do terapii dzieci z zaburzeniami rozwojowymi i zaburzeniami słuchu” (realizowanego 

przez PPP) na: „Zakup sprzętu i oprogramowania do terapii dzieci metodą EEG Biofedbeck” 

(realizowanego przez PORE) z powodu zaprzestania produkcji. 

Rozdz. 85403 – dotyczy zmian w planie finansowym projektu pn. „Rozwój moją szansą – 

wieloprofilowe wspomaganie rozwoju osób z niepełnosprawnością intelektualną i autyzmem” 

w celu zabezpieczenia środków na zakup pomocy dydaktycznych oraz opłacenia składek ZUS 

- zgodnie z harmonogramem umowy. 

Na wniosek ZSZ (rozdz. 80130) i Szkoły Policealnej (rozdz. 85410) dokonuje się zmian 

w zakresie planu wydzielonego rachunku dochodów własnych (zwiększenie obu planów 

o 20.000 zł.) 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 

Komisje Spraw Społecznych, Komisja Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIV.258.2014 w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 

2014 została podjęta – stanowi załącznik nr  11 do protokołu. 

 

Ad. 15. Informacja Przewodniczącej Rady Powiatu oraz Starosty Giżyckiego w sprawie 

złożonych oświadczeń majątkowych za rok 2013. 

1) Przewodnicząca Rady Powiatu przeczytała Informację w sprawie złożonych przez 

radnych oświadczeń majątkowych za rok 2013 – załącznik nr 12 do protokołu. 

2) Starosta Giżycki przeczytał Informację w sprawie złożonych oświadczeń 

majątkowych za rok 2013 przez członków zarządu, skarbnika, sekretarza, 

kierowników jednostek powiatowych oraz osób wydających decyzje administracyjne  

– załącznik nr 13 do protokołu. 
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Ad. 16. Informacja Wojewody Warmińsko – Mazurskiego oraz Naczelnika Urzędu 

Skarbowego w Giżycku i w Kętrzynie w sprawie złożonych oświadczeń majątkowych za 

rok 2013 oraz na dwa miesiące przed końcem kadencji. 

1) Przewodnicząca Rady Powiatu przeczytała Informację Wojewody Warmińsko – 

Mazurskiego w sprawie złożonych oświadczeń majątkowych  złożonych przez 

Przewodniczącą Rady Powiatu oraz Starostę – załącznik nr 14 do protokołu. 

2) Przewodnicząca Rady Powiatu przeczytała Informację Urzędu Skarbowego 

w Giżycku dot. analizy oświadczeń majątkowych za 2013 r. złożonych przez 

radnych – załącznik nr 15 do protokołu. 

3) Przewodnicząca Rady Powiatu przeczytała Informację Urzędu Skarbowego 

w Giżycku dot. analizy oświadczeń majątkowych za 2013 r. złożonych przez 

członków zarządu, skarbnika, sekretarza, kierowników jednostek powiatowych oraz 

osób wydających decyzje administracyjne , a także Starosty i Wicestarosty – załącznik 

nr 16 do protokołu. 

4) Przewodnicząca Rady Powiatu przeczytała Informację Urzędu Skarbowego 

w Kętrzynie dot. analizy oświadczenia  majątkowego za 2013 r. złożonego przez 

Naczelnika Wydziału Spraw Obywatelskich – Krzysztofa Paternogę – załącznik nr 

17 do protokołu. 

 

Ad. 17. Sprawozdanie z realizacji rocznego planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu za rok 2014. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Mieczysław Cimoch odczytał Sprawozdanie – 

załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad. 18. Podsumowanie pracy komisji stałych Rady Powiatu za okres kadencji. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła przewodniczących komisji stałych o złożenie 

sprawozdań. 

Podsumowanie pracy Komisji Spraw Społecznych w kadencji 2010 – 2014 przedstawiła 

jej Przewodnicząca – Izabella Walasek: 

„W czasie 4- letniej kadencji Komisja odbyła 68 posiedzeń, 40 w Biurze Rady, 28 

wyjazdowych  - w różnych instytucjach. Komisja pracowała wg planów pracy corocznie 

uchwalanych przez Radę Powiatu, kilkakrotnie odbyły się posiedzenia dodatkowe, 

wynikające z potrzeby chwili.  Obrady w Biurze Rady poświęcone były omawianiu projektów 

uchwał na najbliższą sesję Rady Powiatu, korzystając z obecności p. starosty 

Drzażdżewskiego - prowadzono również rozmowy na inne, ważne dla powiatu tematy. 

Posiedzenia wyjazdowe dotyczyły ważnych społecznie instytucji, zajmujących się pomocą 
osobom niepełnosprawnym, chorym, samotnym, dzieciom. Radni zapoznawali się 
ze strukturą organizacyjną, przepisami prawa regulującymi pracę tych instytucji 

i codziennymi problemami, z jakimi borykają się ich zarządzający, próbując pomóc w miarę 
możliwości, kilkakrotnie pomoc się przydała. Radni dokonywali przeglądu obiektów, 

zapoznając się z warunkami, w jakich żyją i pracują podopieczni.  

Odwiedzane instytucje: 

 -Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie, 

 -Powiatowy Urząd Pracy, 

 -Dom Pomocy Społecznej i Środowiskowy Dom Samopomocy w Giżycku-2x, 

 -Zakład Aktywności Zawodowej-3x, 

 -Stowarzyszenie na Rzecz Osób z Upośledzeniem Umysłowym-2x, 

 -Warsztaty Terapii Zajęciowej w Siedliskach, 

 -Środowiskowy Dom Samopomocy i Warsztaty Terapii Zajęciowej w Rynie-3x, 

 -Rodzinny Dom Dziecka w Zelkach-3x, 

 -Dom Świętej Faustyny-2x, 

 -SPZOZ szpital w Giżycku-4x ,po przekształceniu w Spółkę z oo " Szpital Giżycki"-2x, 
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 -Zakład Unieszkodliwiania Odpadów Komunalnych w Spytkowie-2x 

 -rodzina zastępcza p. Ewy Woronowicz w Sterławkach, 

 -rodzina zastępcza p. Doroty Wicha w Ławkach. 

Komisja odwiedziła szpital aż sześciokrotnie, z tego czterokrotnie w latach 2012 - 13, 

próbując zwrócić uwagę kolejnym dyrektorom na złe, nieoszczędne gospodarowanie 

i przedstawiając sposoby na ograniczenie zadłużania się placówki. Niestety, nikt 

z zarządzających, ani też z Zarządu Powiatu nie chciał skorzystać z wiedzy i doświadczeń 
byłych dyrektorek ZOZ-u, będących członkiniami tej komisji.  

Również wizyty w Domu Świętej Faustyny, choć pokazały znaczną poprawę funkcjonowania, 

sugerują jednak ,iż ponowne przejęcie przez powiat tej instytucji jak i szpitala byłoby 

lepszym rozwiązaniem, co powinno być rozpatrzone przez radnych i Zarząd Powiatu 

następnej kadencji. 

Komisja zgłasza również wniosek, aby władze szpitala podjęły w przyszłości starania 

o przyznanie szpitalowi statusu szpitala specjalistycznego, ponadregionalnego. 

Jeszcze raz Komisja podkreśla fakt, iż w trakcie swoich prac spotkała się z wielkim 

zaangażowaniem, wiedzą i wręcz poświęceniem ze strony dyrektora PCPR-u p. Zbigniewa 

Piestrzyńskiego, który jest doskonale zorientowany w problemach podległych placówek 

i stałe stara się im pomagać oraz udoskonalać. Uważamy, iż dzięki Niemu system pomocy 

społecznej w Powiecie Giżyckim jest  bardzo dobrze rozwinięty, myślimy ,i ż jest chlubnym 

wyjątkiem w Polsce.  W czasie mijającej kadencji Komisja odbyła wszystkie zaplanowane 

posiedzenia”. 

 

Podsumowanie pracy Komisji Edukacji, Kultury Fizycznej i Sportu w kadencji 2010 – 

2014 przedstawił jej Przewodniczący – Marek Podskalny: 

„Komisja  pracowała w składzie: 

1. Marek Podskalny – Przewodniczący 

2. Krystyna Kralkowska – Zastępca Przewodniczącego 

3. Małgorzata Ludwiszewska 

4. Henryk Dadełło 

5. Łukasz Bielewski 

6. Tomasz Kazimierz Przymorski 

Komisja odbyła 48 posiedzeń, na których oprócz opiniowania projektów uchwal omawiano 

zamierzenia ujęte w planach pracy na poszczególne lata. 

Komisja zrealizowała wszystkie zaplanowane tematy, kładąc główny nacisk na 

funkcjonowanie szkół i placówek oświatowych. Stan ich przygotowania do nowego roku 

szkolnego oceniany był systematycznie i wnikliwie. 

Komisja dwukrotnie dokonała analizy polityki oświatowej w powiecie, dostrzegając jej 

słuszne założenia. Wyniki dydaktyczne osiągane przez szkoły powiatu prezentowały 

i prezentują się dobrze na tle województwa i kraju, stanowiąc wartości powyżej średniej. 

Niebagatelny i wyjątkowy, w finansowaniu zadań oświatowych, był i jest udział środków 

zewnętrznych. Wartość zrealizowanych projektów finansowych lub współfinansowanych 

z funduszy europejskich (i innych)  jest imponująca. 

Ważnym elementem pracy komisji był coroczny monitoring planowania oraz realizacji zadań 
powiatu w zakresie kultury i sportu. Komisja systematycznie spotykała się z samorządami 

szkolnymi. Interesującym pomysłem było zajęcie się tematami wykraczającymi poza 

tradycyjne i typowe zainteresowania komisji. 

W grupie tych zagadnień znalazły się m.in.:  

- ochrona dziedzictwa kulturowego, ze szczególnym uwzględnieniem zabytków, w tym 

zabytków architektury; 

- muzea i instytucje para muzealne na terenie powiatu; 

- możliwość rozwoju twórczości artystycznej w powiecie; 

- formy edukacji i aktywności kulturalnej emerytów, rencistów i osób starszych na terenie 

powiatu. 
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Szczegółowy wykaz wszystkich tematów, które były przedmiotem zainteresowania i obrad 

komisji obrazują stosowne sprawozdania za lata 2011-2014.” 

 

Podsumowanie pracy Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego w kadencji 2010 – 

2014 przedstawił jej Przewodniczący – Władysław Król: 

W skład Komisji wchodzi 6-ciu radnych: 

1. Władysław Król – Przewodniczący 

2. Mieczysław Cimoch – Zastępca Przewodniczącego 

3. Zdzisław Bączek 

4. Jan Krysiuk  

5. Małgorzata Ludwiszewska 

6. Marek Podskalny 

W trakcie 2011 roku zmienił się skład Komisji – w sierpniu, w miejsce radnego Dariusza 

Pindura  weszła  radna  Małgorzata  Ludwiszewska. 

Komisja odbyła nast. ilość posiedzeń:  
rok 2010 –   2 

 2011 – 11 

 2012–  11 

 2013 – 11 

2014 –   9 

Komisja odbyła  następujące posiedzenia wyjazdowe:  

• we wrześniu 2011 r. - wizyta na placu budowy Zakładu Unieszkodliwiania Odpadów 

Komunalnych w Spytkowie – informacji udzielał Prezes ZUOK Spytkowo sp. z o.o. 

Paweł Lachowicz. 

• w kwietniu 2012 r. -  wizyta w Okręgowej Spółdzielni Mleczarskiej w Giżycku – 

informacji udzielał i oprowadzał po zakładzie Prezes Zarządu dr inż. Szczepana 

Szumowski. 

• w sierpniu 2012 r. -  wizyta  na  budowie Zakładu Unieszkodliwiania Odpadów 

Komunalnych w Spytkowie – informacji udzielał Prezes ZUOK Spytkowo sp. z o.o. 

Paweł Lachowicz. 

• w sierpniu 2014 r. -  razem z Komisją Spraw Społecznych wizyta  w  Zakładzie 

Unieszkodliwiania Odpadów Komunalnych w Spytkowie – informacji udzielał Prezes 

ZUOK Spytkowo sp. z o.o. Paweł Lachowicz. 

Komisja pracowała wg planów pracy na każdy rok, zatwierdzanego uchwałami przez Radę 
Powiatu. Komisja zajmowała się systematycznie, na każdym posiedzeniu, opiniowaniem 

projektów uchwał na kolejne sesje Rady Powiatu. Komisja zapoznawała się ze 

sprawozdaniami Komendantów:  Policji oraz Państwowej Straży Pożarnej, Inspektora 

Sanitarnego, Inspektora Ochrony Środowiska, Inspektora Nadzoru Budowlanego. 

Komisja zapoznawała się  ze sprawozdaniami z działalności: Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku, Zarządu Dróg Powiatowych, Powiatowego Urzędu Pracy, Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie.  

Komisja  

–   analizowała  i opiniowała bieżące zmiany w  budżecie powiatu oraz Wieloletniej 

Prognozie Finansowej w ciągu całego  roku,  

–  analizowała: sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania budżetu powiatu,    

sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za I półrocze danego roku,  budżet powiatu   

  na  następny rok, 

–  analizowała tematykę  wykorzystania środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji  

Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej  oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych.  

Komisja rozpatrywała na swoich posiedzeniach następujące tematy: 

• Sytuacja finansowa szpitala w Giżycku po przekształceniu jednostki i przekazaniu jej 

zewnętrznemu podmiotowi zarządzającemu,  
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• Sytuacja na rynku pracy w powiecie giżyckim, 

• Sytuacja oświatowa w gestii powiatu giżyckiego, 

• Działania Giżyckiego Oddziału Agencji  Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa 

w sprawach związanych z dopłatami bezpośrednimi, rolnośrodowiskowymi i innymi 

związanymi z rolnictwem oraz realizacją i wykorzystaniem funduszy strukturalnych 

w rolnictwie – temat referował  Kierownik Giżyckiego Oddziału Agencji – Wojciech 

Wawrzyniak, 

• Wykorzystanie środków przeznaczonych na zimowe utrzymanie dróg oraz planów 

remontowo – inwestycyjnych dróg powiatowych na kolejna lata, 

• Realizacja inwestycji drogowych w powiecie,  

• Współdziałanie Powiatu Giżyckiego z Powiatami Mrągowskim, Piskim i 

Węgorzewskim w celu opracowania i realizacji wspólnej Strategii Rozwoju Powiatów 

Wielkich Jezior Mazurskich, 

• Współdziałanie Powiatu Giżyckiego z Powiatami Piskim, Gminą Miejską Giżycko, 

Gminą Giżycko, Gminą Orzysz, Gminą Pisz i Gminą Miłki przy wspólnej realizacji 

projektu pn. „Planowanie miejskiego obszaru funkcjonalnego wokół drogi wodnej 

łączącej Krainę Wielkich Jezior Mazurskich z Pojezierzem Augustowskim”, 

• Udzielenie pomocy finansowej gminom Ryn i Wydminy na przebudowę dróg 

gminnych, 

• Gospodarka śmieciowa w powiecie – temat referował Przewodniczący Zarządu 

Mazurskiego Związku Międzygminnego – Wojciech Ogłuszka, 

• Funkcjonowanie Powiatu Giżyckiego w stowarzyszeniach i związkach oraz realizacja 

porozumień i umów partnerskich Powiatu, 

• Realizacja przedsięwzięć z udziałem środków europejskich - pozyskiwanie  środków 

unijnych przez jednostki powiatu giżyckiego”. 

 

Ad. 19. Podsumowanie pracy Rady Powiatu za okres kadencji. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Krystyna Kralkowska podsumowała pracę Rady Powiatu 

za okres kadencji: 

„Wysoka Rado, Szanowni Państwo, dobiega końca kadencja giżyckiego samorządu 

powiatowego 2010 – 2014. Dziękuję serdecznie za oddanie, zaangażowanie i sumienna pracę 
wszystkim radnym, pracownikom starostwa i powiatowych jednostek samorządowych.  

Gwoli przypomnienia: 

1) pracę rozpoczęliśmy 2 grudnia 2010 r., 

2) pracowaliśmy w sześcioosobowych komisjach, których sprawozdania słyszeliśmy 

przed chwilą; 
3) część radnych pracowała też w klubach : Ponad Podziałami, któremu przewodniczyła 

radna Halina Sarul i Klubie SLD – pod przewodnictwem radnego Mieczysława 

Cimocha ; 

4) w ciągu roku 2011 miała miejsce zmian w składzie Rady : po złożeniu mandatu przez 

P. Dariusza  Pindura, ślubowanie złożyła P. Małgorzata Ludwiszewska; 

5) w ciągu kadencji odbyło się 44 sesji, podjęliśmy 258 uchwał – z dzisiejszymi; 

6) Radni pracowali intensywnie przede wszystkim na komisjach, dlatego na sesjach  

najważniejsze, ale i najtrudniejsze uchwały podejmowaliśmy jednogłośnie: 

przekształcenie SP ZOZ w spółkę „Szpital Giżycki” (27 wrzesień 2012 r. – uchwała, 

4 marzec 2013 r. – przekształcenie), „Strategia Zintegrowanego Rozwoju Powiatów 

Wielkich Jezior Mazurskich” 25 września 2014 r. 

Ponadto, co roku, radni przyjmowali sprawozdania i informacje następujących jednostek: 

1) W styczniu Starosta składał sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku. 
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2) W lutym przyjmowaliśmy sprawozdania z działalności Powiatowego Urzędu Pracy 

i Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie wraz z informacją o realizacji Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Giżyckim. 

3) W marcu przyjmowaliśmy sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji wraz 

z informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa oraz informację Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej o stanie bezpieczeństwa powiatu 

w zakresie ochrony przeciwpożarowej. 

4) W kwietniu przyjmowaliśmy sprawozdanie Zarządu Powiatu z realizacji programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 

5) W maju zajmowaliśmy się sprawami związanymi z SP ZOZ i ochroną środowiska – 

Informacja Inspektora Sanitarnego o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu, 

informacja Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na obszarze powiatu, 

informacja o funkcjonowaniu Domu Św. Faustyny, współpraca z Caritasem, 

informacja o realizacji zadań w sprawach planów i realizacji inwestycji oraz 

w obiektach edukacyjnych w 2014 r. 

6) W czerwcu  dyskutowaliśmy nad  sprawozdaniem Zarządu z realizacji budżetu 

za miniony rok oraz głosowaliśmy nad udzieleniem absolutorium Zarządowi Powiatu. 

7) W sierpniu rozpatrywaliśmy informację o przygotowaniu szkół i placówek 

oświatowych powiatu giżyckiego do nowego roku szkolnego, sporcie w powiecie oraz 

informację o funkcjonowaniu Powiatowego Zespołu Obsługi Szkół i Placówek 

Oświatowych, a także o wpływie gospodarki odpadami na wykonywanie zadań 
samorządu powiatu. 

8) We wrześniu zapoznaliśmy się z informacją o przebiegu wykonania budżetu powiatu 

za I półrocze, informacją o działalności Domu Pomocy Społecznej i Środowiskowego 

Domu Samopomocy, sytuacji SP ZOZ, problematyką ochrony praw konsumenta 

w powiecie giżyckim, podsumowaniu wydarzeń kulturalnych i sportowych 

realizowanych przez samorząd powiatowy. 

9) W październiku analizowaliśmy:  informację Centrum Promocji i Informacji 

Turystycznej dot. podsumowania sezonu turystycznego, informację o realizacji 

umowy dot. prowadzenia Domu Św. Faustyny, informację o realizacji inwestycji 

drogowych , informację o realizacji zadań oświatowych, naborze do szkół oraz 

wynikach nauczania na podstawie wyników egzaminów matur i zawodowych. 

10)  W listopadzie zapoznaliśmy się z informacją o działalności Powiatowego Rzecznika 

Konsumentów, informacją z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego w zakresie przestrzegania prawa budowlanego w powiecie. 

11)  W grudniu zapoznawaliśmy się ze sprawozdaniem Komisji Rewizyjnej oraz 

przyjmowaliśmy plany pracy na lata następne. 

Reasumując: radni zajmowali się wszystkimi istotnymi dla samorządu powiatowego 

problemami, próbowali nawiązać współpracę z samorządami gminnymi, co nie zawsze się 
udawało. Nie udało się również sfinalizować zabiegów o utworzenie domu pomocy dla osób 

z chorobą Alzheimera. 

Jeszcze raz serdecznie dziękuję wszystkim radnym, pracownikom Starostwa – szczególnie:  

Sekretarz -  Ewie Gudel, Skarbnik – Elżbiecie Makar, pracownicom Biura Rady Powiatu – 

Basi Mikołajczyk i Agnieszce Jarockiej, które bardzo dbały o sprawne funkcjonowanie 

Rady”. 

Starosta M. Drzażdżewski podziękował radnym za współpracę, za pracę w komisjach, 

Komisji Rewizyjnej za kontrole, zalecenia i uwagi, które były analizowane na posiedzeniach 

Zarządu, i które były brane pod uwagę w naszej działalności. 

 

Ad. 20. Sprawy różne. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Łukasz Bielewski odczytał pismo Powiatowego 

Zespołu Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych w Giżycku, jakie wpłynęło na ręce 
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Przewodniczącej w związku z wystąpieniem radnej I. Walasek na sesji 25 września 2014 r. – 

załącznik nr 19 do protokołu. 

Innych spraw nie zgłoszono. 

 

Ad. 21. Uroczyste zamknięcie ostatniej sesji IV kadencji. 

Wobec wyczerpania tematyki sesji o godz. 17.25 Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła 

obrady. 
 

 

Protokołowała Przewodnicząca Rady Powiatu 

 

Barbara Mikołajczyk   Krystyna Kralkowska 


